
 

Zápis z jednání 

Pracovní skupina pro další témata 

MAP Českolipsko a Novoborsko IV 

Registrační číslo projektu: CZ.02.02.XX/00/23_017/0008381 

Termín jednání: 18.3.2025 

Místo: zasedací místnost LAG Podralsko z. s., náměstí Republiky 46, Doksy 

Čas: 15:00 – 19:00 

Forma konání: prezenčně 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Program jednání: 

1) Poslední termíny podpory akcí 

2) Podpořené akce 

3) Plánované akce 

4) AP 2025/2026 

5) Střední článek podpory 

6) Evaluace projektu 

7) Nabídky 

8) Diskuze, cíle a výstupy ze setkání 

Ad 1) Vzhledem k pokročilé realizaci projektu byli členové PS informováni o posledním 

možném termínu realizace implementační aktivity. RT určil datum 14.12.2025 tak, aby bylo 

možné podpořit akce s adventní tématikou a zároveň zohlednit administrativní dokumentaci 

s časovou rezervou, která zahrnuje vánoční prázdniny. 

Ad 2) Členům PS byly představeny akce podpořené z finančních prostředků projektu, 

realizované v době od posledního setkání v prosinci 2024. Jednalo se zejména o adventní 

akce, akce zaměřené na environmentální výchovu a udržitelný rozvoj, a polytechniku. 

Ad 3) Pro následující měsíce jsou plánované akce na stejná témata, obohacená o podporu 

matematické a čtenářské gramotnosti a vzdělávání pedagogů. Všechny akce jsou v souladu 

s AP na rok 2025, splňují podmínku sdílení zkušeností a nejsou duplicitně financované ze 

Šablon. Mnohé z nich je možné realizovat za využití moderních didaktických forem výuky 

vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí.  

Ad 4) Členům PS bylo připomenuto, že současný AP je nastaven pouze do konce 

kalendářního roku 2025 a bude potřeba jej aktualizovat tak, aby odpovídal školnímu roku 

2025/2026. Aktualizace bude probíhat v souladu s klíčovými aktivitami projektu a finální 

aktualizovaný dokument bude společně s AP 2026/2027 a AP 2027/2028 odevzdán ŘO se 

ZZoR na konci projektu. AP 2025 odpovídá současným potřebám zapojených organizací a 

není potřeba ho nijak měnit. 



 
Ad 5) Krajským koordinátorem SČ je Ing. Jana Otavová, regionálními metodiky pro oblast 

Českolipska a Novoborska jsou Ivana Honsnejmanová a Libor Šmejda. Metodici již navštívili 

téměř všechny školy v území, pravidelně s nimi komunikují a poskytují metodickou podporu 

základním a mateřským školám, základním uměleckým v současnosti ne. 

Ad 6) Evaluátor připomněl témata 2. kola online evaluačního dotazníkového šetření, které 

probíhá až do 31.3.2025. Následně budou data zpracována do dokumentu pro prezentaci 

Řídicímu orgánu dne 7.5.2025. Poslední kolo online evaluace formou dotazníku bude 

spuštěno v květnu 2025, předpokládaný konec sběru dat je v období září/říjen 2025. Členové 

PS byli upozorněni, že evaluační jednotka ŘO spouští evaluaci celé výzvy APU MAP, a 

pravděpodobně jí budou kontaktováni, proto je nutné řádně kontrolovat příchozí emaily. 

Ad 7) RT představil organizace, se kterými má navázanou spolupráci a je možné žádat o 

finanční podporu k realizaci implementačních aktivit. Konkrétně se jedná o Skyworker, 

Ekocentrum Brniště, Geopark Ralsko, Úžasný svět písku a Tvoříme ze dřeva. Vzhledem 

k množství pozitivních ohlasů na akci Zdravé štístko se jedná o jejím opakování, popř. 

rozšíření. Komunikaci s lektorem zařizuje manažer implementace, termín konání bude 

oznámen s dostatečným předstihem. Od prosince 2024 byl RT kontaktován s nabídkami 

k navázání další spolupráce projekty/organizacemi Kidó, Technikiáda, Dobronauti. 

Ad 8) V rámci volné diskuze navrhli členové PS Evaluátorovi zahrnout do informací o projektu 

pro následnou závěrečnou evaluační zprávu potřebu alespoň částečného financování 

nákladů na dopravu dětí a žáků na akce v rámci implementace projektu. 

Výstupy: 

• Členové PS berou na vědomí poslední termín implementační aktivity. 

• Členové PS berou na vědomí, že SČ v současnosti neposkytuje metodickou podporu 

pro ZUŠ. 

• Členové PS berou na vědomí, že existuje možnost jejich oslovení evaluační jednotkou 

Řídicího orgánu a toto oslovení nebudou nechávat bez zpětné vazby. 

• Vzhledem k povaze projektu není Technikiádu možné podpořit z finančních 

prostředků projektu, jelikož svou povahou odpovídá kariérnímu poradenství.  

 

V: Doksech 

Dne: 19.3.2025 

Zapsala: Bc. Veronika Váradiová 

 


